
 

 

2023-24 Application for Bringing Mobile Phone / Smart Watch to School (Primary Section) 

 

 It is necessary for my child       (Class :          ) to bring 

along his / her  * mobile phone / smart watch  to school.  (Please delete as inappropriate).  I would 

like to apply for permission from school. 

If approved, I will remind my child that the mobile phone / smart watch should not be used 

at school.  The mobile phone / smart watch should always be kept in a shutdown state.  He / she 

should keep properly and take good care of the device.  Furthermore, I understand that if the above 

regulations are violated, my child will not be allowed to bring these devices to school. 

 

 

Name of Parent :        Signature of Parent :     

 

Contact Number of Parent :              Date:        

 

 

 

2023-24申請攜帶手提電話 / 智能手錶回校(小學部) 

 

 敝子弟            (班別 :                           )有需要

攜帶  * 手提電話 / 智能手錶 回校(請刪去不適用者)，現向校方作出申請。 

如獲批准，本人會叮囑  敝子弟不可在學校使用手提電話 / 智能手錶，手提電話 / 智能

手錶應經常保持關機狀態，並需妥善收藏及保管。另本人明白，如違反上述守則，校方將不

再批准  敝子弟攜帶手提電話或智能手錶回校。 

 

 

家長姓名：              家長簽署：           

 

家長聯絡電話：             日期：           

 


